
 PROTOKOLL STYRELSEMÖTE  

 Sammanträdesdag: 2019-11-13 

 

Tid: 18:30 – 20:00 
Plats: Finnesbostugan 
 
Närvarande:  Susanne Svedberg, Peter Jönsson, Henrik Zackrisson, Inge Arvidsson, 

Johan Carlsson, Claes Hassellund, Jeanette Sigenstam och Charlotta Skarin
 

 
  
   

1. Ordförande välkomnar och inleder mötet. 
 

2. Genomgång av föregående protokoll. 
 

3. Förslag på uppdaterad stadga: 
Beslut om stadga tas i FB grupp. Stadgan kompletteras med antal styrelsemöten per år samt att 
det är önskvärt att det finns en representant från respektive kommitté. 
 

4. Susanne summerar handlingsplan från framtidsdagarna och underlaget skickas till Dan för 
uppföljning. 
 

5. Ersättningsregler för 2020: 
Ersättning för startavgift ges till barn och ungdom upp till och med 18 år vid deltagande i 
nationella barn- och ungdomstävlingar. För att få full ersättning krävs att barn och ungdomar 
med föräldrar hjälper till vid klubbens utannonserade arbetsdagar och vid Öresjön Runt. 
Avstämning görs vid årets slut.   
 

6. Datum för vårens Kick-Off blir den 18 – 19 april 2020. 
 

7. Ansvariga för respektive kommitté uppmanas att skicka in verksamhetsplaner för året. Går bra att 
mejla till styrelsen@iktrasten.se. 
 

8. Beslut att medlemsavgifter kvarstår. 
 

9. Sektionsavstämning: 
 

• Barn- och ungdomskommitté: 
Planering av läger pågår. 
 

• Stugkommitté: 
Arbete med stugan pausar. 
 

• Cykelkommitté: 
Watt-pass på Kungsfors Fitnesscenter pågår fram till jul. 
 

• Skid- och löpningskommitté:  
Inget nytt. 
 

• Ban- och spårkommitté: 
Pilar har kommit och ska sättas upp. 
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• Kassör 
Ekonomin ser bra ut. Bidragsansökan för utfört arbete med stugan skickas in. Tills vidare 
inget fortsatt arbete med stugan. 
  

• Klädansvarig 
Webshop vinterkollektion är öppen. 

 
10. Övrigt: 

Tommy ombesörjer att ta fram ny handduk till Öresjön Runt 
Johan informerar om att ombyggnad av RV 41 är på gång och att vi bör försöka påverkas så att 
det fortsatt går att cykla på vägen. 
 

11. Nästa möte: 
Nästa möte blir den 8 januari. Inge tar med fika.  

 
 
Vid protokollet 
 
Charlotta Skarin 


